
Protokoll fört vid SPKKs (fd PKGS) årsmöte den 5 januari 2008 i Borås 

Mötets öppnande. 
Ordförande Maria Weinehall hälsade de närvarande välkomna och föredrog ordningsreglerna. 
Förklarade därefter årsmötet öppnat. 

1. Justering av röstlängden. 

Röstlängden genomfördes med medlemslista som grund, närvarande röstberättigade 
fastställdes till 12 personer. (närvarolista: bilaga 1) 

2. Val av ordförande för mötet. 

Maria Weinehall valdes till ordförande för årsmötet. 

3. Styrelsens anmälan om protokollförare för mötet. 

Styrelsen anmälde Pia Eriksson som protokollförare för årsmötet. 

4. Val av två justeringspersoner, tillika rösträknare, som tillsammans med 
mötesordföranden skall justera protokollet. 

Till justeringspersoner valdes Daniel Söderlind och Monica Blomberg. 

5. Beslut om närvaro och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar. 

Endast medlemmar fanns närvarande. 

6. Fråga om årsmötet blivit stadgeenligt utlyst. 

Medlemmarna ansåg sig blivit stadgeenligt kallade till årsmötet.



7. Fastställande av dagordning. 

Dagordningen fastställdes. 

8. Styrelsens årsredovisning, med balans och resultaträkning, redogörelse för 
arbetet med avelsfrågor, samt revisorernas berättelse. 

Styrelsens årsredovisning med balans och resultaträkning samt revisorernas berättelse 
föredrogs. Avelsrådet föredrog verksamhetsberättelse. Möjlighet att ställa frågor gavs. 
Därefter godkändes verksamhetsberättelserna och lades till handlingarna. 

9. Fastställande av balans och resultaträkning samt beslut om enligt dessa 
uppkommen vinst eller förlust. 

Styrelsens balans – och resultaträkning fastställdes, uppkommen vinst förs över till 
kommande års räkenskaper. 

10. Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till styrelsen. 

Inga uppdrag från förra årsmötet. 

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 

Styrelsen beviljades enhälligt ansvarsfrihet angående 2007 års förvaltning. 

12. 

A.  Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

Årsmötet beviljade styrelsens förslag till verksamhetsplan. 

B.  Föredragning av styrelsens budgetplan. 

Årsmötet beviljade styrelsens förslag till rambudget. 

C.  Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår. 

Årsmötet beslutade att avgifterna för kommande verksamhetsår skall vara 
oförändrade, dvs. 200kr för medlem samt 75 kr för familjemedlem.



13. Val av ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt 
stadgarna §8 samt beslut om suppleanternas tjänstgöringsordning. 

Till ordförande valdes: 

Maria Weinehall, omval 1 år. 

Till ordinarie ledamöter för en tid av två år valdes: 

Pia Eriksson , omval 2 år, 

Daniel Söderlind, omval 2 år 

Peter Rydfjäll, nyval 2 år 

Lina Edström, nyval 2 år 

Till suppleanter för en tid av 1 år valdes: 

Sonia Brziak, nyval (1) 

Pelle Andersson, nyval (2) 

Gunilla Hamrén, omval (tidigare ledamot) (3) 

Susanne Lövgren, omval (4) 

Tjänstgöringsordning inom parentes. 

14. Val av två revisorer och två revisorsuppleanter enligt stadgarna §9. 

Till revisor valdes: 

Bengt Hedberg, omval 1 år 

Till revisorssuppleanter valdes: 

Årsmötet uppdrog åt styrelsen att utse revisorsuppleant. 

15. Val av valberedning enligt stadgarna §10. 

Årsmötet uppsköt frågan till framtida extrainsatt årsmöte. Uppdrog styrelsen att kalla till 
detta extrainsatta årsmöte, att hållas senast 20080731.



16. Beslut om omedelbar justering av punkterna 13–15. 

Punkterna 13–15 förklarades omedelbart justerade. 

17. Övriga ärenden som av styrelsen hänskjutits till årsmötet eller 
som stadgeenligt anmälts till styrelsen. 

Namnändring pga anslutning till SKK. 
Ändring av klubbens namn från Prazsky Krysarik Group of Sweden (PKGS) till Svenska 
Prazsky Krysarik Klubben (SPKK) godkändes av årsmötet. 

Nya stadgar. 

De nya stadgarna godkändes (andra årsmötet i följd) och kommer därmed att tillämpas 
så snart årsmötets protokoll är justerat. (stadgar: bilaga 2) 

Motion 2007DS01, Daniel Söderlind 

Förslag att klubben ej skall starta valphänvisning, utan överlåta detta till SKK. Istället 
föreslås förbättrad information till presumtiva valpköpare. 
Årsmötet beslutade att bifalla motionen. 

Motion 2007DS02, Daniel Söderlind 

Förslag på hårdare krav på de uppfödare som ämnar stå med på klubbens hemsida. 

Styrelsens kontraproposition: 
Uppfödare som ämnar stå med på klubbens hemsida skall: 
ha kennelnamn hos SKK 
följa SKKs avelsregler 
är medlemmar i rasklubben 
Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar om ev. avgift. 

Årsmötet beviljade styrelsens kontraproposition. Istället för en avgift föreslås uppfödarna 
informera till styrelsen om sin verksamhet regelbundet. 

Motion 2007DS03 Daniel Söderlind 

Förslag på rabatterad medlemsavgift för valpköpare genom ansluten kennel/uppfödare. 
Årsmötet biföll motionen och beslutade rabatten till 100kr per valpköpare. 
Medlemsskapet löses av uppfödaren.



Motion 2007DS05 Daniel Söderlind 

Förslag angående avelsstrategi och möte. 
Årsmötet beslutade att rasklubben skall anordna raskonferens tidigt 2009, och till denna 
inbjuda SKKs representanter samt intresserade domare. Uppdrog till styrelsen att arbeta 
vidare med frågan. 

Motion 2007MW01 Maria Weinehall 

Förslag att jobba för en plattare organisation för ett större engagemang hos 
medlemmarna. 
Alla ansvarspositioner utöver styrelse och avelsråd tas därmed bort. Istället kommer 
arbetsgrupper att bildas när det behövs. 
Årsmötet biföll motionen. 

Motion 2007MW02 Maria Weinehall 

Förslag att regionansvariga ersätts med kontaktpersoner (under förutsättning att 
föregående motion bifallits). 
Årsmötet biföll motionen. 

Motion 2007MW03 Maria Weinehall 

Förslag att bilda en diskussionsgrupp då det finns ett uttalat behov av detta inom 
klubben. 
Årsmötet biföll motionen och uppdrog styrelsen att jobba vidare med utformningen. 

Motion 2007AP01 Anna Rydfjäll, Peter Rydfjäll 

Förslag att patellatesta avelsdjur inom rasen Prazsky Krysarik. 
Årsmötet avslog motionen. 

Motion 2007AP02 Anna Rydfjäll, Peter Rydfjäll 

Förslag till kontaktperson mot tjeckien med mandat att tala för klubben. 
Årsmötet avslog motionen, och uppdrog styrelsen att söka tolkhjälp utom klubben inom 
rambudgeten. 

Motion 2007AP03 Anna Rydfjäll, Peter Rydfjäll 

Förslag till regler för valpförmedling/valpförmedlare. 
Årsmötet avslog motionen med hänvisning till motion 2007DS01.



18. Mötets avslutande. 

Ordförande Maria Weinehall tackade de närvarande för visat intresse samt tackade 
medlemmarna för inlämnade motioner, och förklarade därefter årsmötet avslutat.



Bilaga 1, Deltagarlista vid årsmöte 20080105 

Sonia Brziak 
Johanna Skjäråsen 
Monica Blomberg 
EmmaLee Molander 
Malin Bergström 
Pelle Andersson 
Lina Edström 
Anna Rydfjäll 
Peter Rydfjäll 
Pia Eriksson 
Maria Weinehall 
Daniel Söderlind


